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Szanowna Pani 
Ewa Kopacz 
Marszałek Sejmu RP 

Pani Marszalek ! 

Działkowcy z ROD „Nasz Gaj" w Rzeszowie zgromadzeni na 
walnym zebraniu sprawozdawczym zwracają się z prośbą o 
udzielenie odpowiedzi na list skierowany przez uczestników 
Krajowego Zjazdu Delegatów PZD oraz o zajęcie stanowiska 
dotyczącego przyszłości ogrodów działkowych w Polsce. 

Z przykrością stwierdzamy, że blisko milionowe środowisko 
polskich działkowców jest ustawicznie lekceważone, a nasze 
prawa gwarantowane ustawą o rodzinnych ogrodach działkowych 
są nieustannie podważane. Uważamy, że zasługujemy na poważne 
traktowanie, zwłaszcza w sprawach żywotnie nas dotyczących. 
Brak zainteresowania się Pani Marszałek problemami polskich 
działkowców jest bardzo niepokojący, tym bardziej, że obecnie 
ważą się losy ustawy o rodzinnych ogrodach działkowych. 

Dlatego też apelujemy do Pani Marszałek o zabranie głosu w 
obronie praw działkowców. Mamy nadzieję, że wsparcie jednej z 
najważniejszych osób w państwie pozwoli zachować ogrody 
działkowe z pożytkiem dla przyszłych pokoleń, 

Z wyrazami szacunku 

Działkowcy z ROD „Nasz Gaj 
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